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Närvarande: 
Eva Lindencrona (SPF) 
Marjo Skog (PRO) 
Mats Rollbäck (SPF) 
Karin Hanqvist (PRO) 
Karin Månsson (SPF) 

Åhörare: 
Hillevi Hult  
 
Tjänstemän: 
Lovisa Dyall Silfverbrand, verksamhetscontroller, avdelning ekonomi, lokal 
och stadsmiljö 
Malin Persson, tf. avdelningschef äldreomsorg 
Vendela Juberg, verksamhetscontroller avdelning äldreomsorg, 
sekreterare 
 
Förhinder: 
Kerstin Sandelius (PRO) 
Karin Lund (SPF) 
Lena Jonker (SPF) 
Inger Edvardsson (PRO) 

Tidpunkt: 
Onsdag den 16 april 2025, kl. 14.30 

Plats: 
Bromma stadsdelsförvaltning, Bromma Blocks  
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Kort sammanfattning av sammanträdet 
Under sammanträdet lyftes hur äldreomsorgen kommer påverkas av 
nya socialtjänstlagen. Vidare förs diskussion om hur 
tillgänglighetsperspektivet för alla åldrar lyfts i 
parkförsörjningsplanen samt generellt vid anläggningen av nya 
parker. Rådet får även information om avgifter för vård- och 
omsorgsboenden.  
 
Godkännande av dagordningen 
Dagordning godkänns. 
 
Genomgång av närvaro 
Närvaro gicks igenom.  
 
Justering av protokoll 
Karin Hanqvist och Eva Lindencrona utses att justera protokollet. 
 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll läggs till handlingarna. 
 
Tillgänglighetsfrågor 
Inget notera 
 
Stadsdelsnämndens sammanträde 24 april 2025 
Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och lämnar 
synpunkter kring följande: 
 
Ärende 2: Underlag för budget 2026 med inriktning 2027 och 2028 
BRO 2025/178  
Rådet konstaterar att stort fokus finns på den nya socialtjänstlagen 
och undrar hur denna kommer påverka äldreomsorgen. 
Äldreomsorgen behöver ställa om och arbeta mer förebyggande, 
genom bland annat uppsökande verksamhet och hälsofrämjande 
insatser. Äldreomsorgen behöver finnas där medborgarna finns.  
Rådet beskriver en oro att det kommer läggas på än mer arbete på 
handläggare och socialsekreterare och att det inte kommer tas bort 
några arbetsuppgifter. Socialtjänsten i sin helhet behöver ställa om 
och tänka nytt. Det finns en plan avseende införandet och processen 
kommer vara en del av arbetet under många år framledes.  
 
Rådet lyfter även att det är utmanande för hemtjänsten avseende 
nuvarande ersättningssystem samt fördelningen mellan platser med 
somatisk inriktning samt inriktning för personer med 
demenssjukdom.  
 
 
Ärende 6: Parkförsörjningsplan 2025–2029 
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BRO 2025/132 
Rådet vill särskilt lyfta vikten av tillgänglighet för alla åldrar och 
särskilt äldre i samband med översyn av parker samt anläggande av 
nya.  
 
Ärende 13: Svar på remiss - Trafikförändringar i SL och WÅAB- 
trafiken 2025/2026 (T26), KS 2025/375 
BRO 2025/177 
Rådet tillstyrker förvaltningens svar särskilt avseende busshållplats 
vid Bromma sjukhus.  
 
Ärende 22: Patientsäkerhetsberättelser 2024  
BRO 2025/156 
Rådet konstaterar att det är omfattande underlag som 
verksamheterna tar fram årligen.  
 
Tema/information 
Kostnader och försäkringar vård- och omsorgsboende 
Kort information om avgifter för att bo på ett vård- och 
omsorgsboende i staden samt att du rekommenderas att ha en 
hemförsäkring. 
 
Förvaltningens rapport  
Avdelningen ger kort information om pågående processer:   

- Nya socialtjänstlagen 
- Sommarplanering och rekrytering av personal inför 

sommarperioden  
- Ny avdelningschef per 28 april 

 
Rådets rapporter 
Rådet informerar att de ska besöka hemtjänsten i Abrahamsberg, 
Västerled. 
 
Skrivelser 
Inget att notera. 

Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
KPR har fått ta del av Äldreomsorgens årsrapport i tryckt upplaga 
och SPR undrar om även de kommer få ta del av detta. 
Förvaltningen återkommer.  

Övriga frågor 
Digitala läsplattor 
Rådet tackar tf avdelningschef Malin Persson för gott samarbete 
under perioden hon varit tillförordnad..  
 
Nästa sammanträde 
Onsdag 28 maj  



 

 

 

 Protokoll 
 Sida 4 (4) 

  

Protokoll Bromma pensionärsråd  
onsdag den 12 mars 2025 
 

 
Antecknat av Vendela Juberg 
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